



# The International Canadianist

## **International Council for Canadian Studies**

250, City Centre, Suite 303, Ottawa, Ontario, Canada K1R 6K7  
Tel.: (613) 789-7834; fax: (613) 789-7830; email: [guy.leclair@iccs-ciec.ca](mailto:guy.leclair@iccs-ciec.ca)  
<http://www.iccs-ciec.ca>

## **FRANÇAIS**

### **THE VALUE OF CANADIAN STUDIES IN CANADA**

Canadianists express their opinions on the decline of Canadian Studies programs in Canadian universities. To read more on this, [click here](#).

### **CUTS TO UNIVERSITY BUDGETS MUST NOT COMPROMISE VALUABLE RESEARCH ON CANADA-US RELATIONS**

The Association for Canadian Studies in the United States (ACSUS) has just released a statement entitled “Cuts to University Budgets Must Not Compromise Valuable Research on Canada-US Relations, ACSUS Council Agrees.” To read this statement, [click here](#).

### **THE CANADA INSTITUTE AND COMPARING WATER ABUNDANCE AND MANAGEMENT IN CANADA AND THE U.S.**

Canadian and American experts on water management share their thoughts on water abundance and management in Canada and the U.S. For more information, [click here](#).



**Conseil international d'études canadiennes**

250, City Centre, bureau 303, Ottawa, Canada K1R 6K7

Tél. : (613) 789-7834; téléc. : (613) 789-7830; courriel : [guy.leclair@iccs-ciec.ca](mailto:guy.leclair@iccs-ciec.ca)

<http://www.iccs-ciec.ca>

**ENGLISH**

**LA VALEUR DES ÉTUDES CANADIENNES POUR LES CANADIENS**

Des Canadianistes partagent leur opinion relativement au déclin des programmes en études canadiennes dans les universités canadiennes. Pour en savoir plus long, [cliquez ici](#).

**LES COUPURES BUDGETAIRES DANS LES UNIVERSITÉS CANADIENNES NE DOIVENT PAS METTRE EN DANGER LA RECHERCHE SUR LES RELATIONS CANADO-ÉTASUNIENNES**

L'Association d'études canadiennes aux États-Unis a émis une déclaration soulignant son appréhension à l'égard des coupures budgétaires dans les universités canadiennes et leurs conséquences sur la recherche dans le domaine des relations canado-étasuniennes. Vous pouvez lire ce document, intitulé « Cuts to University Budgets Must Not Compromise Valuable Research on Canada-US Relations, ACSUS Council Agrees », en [cliquant ici](#).

**LE CANADA INSTITUTE ET LA COMPARAISON ENTRE L'ABONDANCE ET LA GESTION DES RESSOURCES HYDRIQUES AU CANADA ET AUX ÉTATS-UNIS**

Deux experts canadien et américain en gestion des eaux partagent leur opinion à l'égard de l'abondance et de la gestion des ressources hydriques au Canada et aux États-Unis. Pour plus d'information, [cliquez ici](#).

[Commentaires, cliquez ici.](#)